
SKRAĆENI ZAPISNIK

s 2. sjednice Skupštine Hrvatskog filmskog saveza održane 22. veljače 1994. 
godine u velikoj dvorani Hrvatske zajednice tehničke kulture, Zagreb, 
Dalmatinska 12. Sjednica je počela u 13 sati.

Sjednici su bili nazočni zastupnici: Željko Balog (Požega), Miian Beslić 
(Požega), Miian Bukovac (Zagreb), Filip Chemin (Zagreb), Biljana Cakić 
(Zagreb), Dubravka Kalinić (Varaždin), Mira Kermek (Čakovec), Boris Krizmanić 
(Pregrada), Milivoj Labudić (Zagreb), Mirko Lauš (Pitomača), Vjekoslav Majcen 
(Zagreb), Venko Mavra (Zadar), Boris Poljak (Split), Petar Prpić (Zagreb), Mario 
Selman (Osijek), Stjepko Težak (Zagreb) i Ivica Tomić (Zagreb).

Sjednici je bila nazočna i gospođa Vesna Lendić-Kasalo (Zagreb) u ime 
Hrvatske zajednice tehničke kulture.

Predložen i usvojen je sljedeći

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika s 1. sjednice Skupštine Hrvatskog filmskog saveza

2. Rasprava o prijedlogu Statuta Hrvatskog filmskog saveza 
- Usvajanje

3. Rasprava o Izvješću o izvršenju programskih sadržaja Hrvatskog filmskog 
saveza u 1993. godini

- Usvajanje

4. Rasprava o Izvješću Nadzornog odbora
- Usvajanje

5. Rasprava o Prijedlogu završnog računa Hrvatskog filmskog saveza 
za 1993. godinu

- Usvajanje

6. Rasprava o Prijedlogu programskih sadržaja za 1994. godinu s 
financijskim pokazateljima

- Usvajanje

7. Ostala pitanja

Predsjednik Hrvatskog filmskog saveza gospodin Stjepko Težak otvarajući 2. 
sjednicu Hrvatskog filmskog saveza zahvalio je nazočnim zastupnicima na 
odazivu i naglasio da će na sjednici biti prezentirano godišnje poslovanje 
Hrvatskog filmskog saveza u tom smislu je i sastavljen predloženi dnevni red.

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen bez izmjena i dopuna, od 23 
zastupnika Skupštini je nazočno 17. Skupština je verificirana za donošenje 
punovažnih odluka i zaključaka.

Sjednicom Skupštine predsjedava predsjednik Hrvatskog filmskog saveza, a u 
Radnom predsjedništvu uz predsjednika Saveza, nalaze se gospodin Željko
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Balog (dopredsjednik) i gospođin Vjekoslav Majcen.

Ad - 1.

Jednoglasno bez izmjena i dopuna usvojen je skraćeni zapisnik s 1. sjednice 
Skupštine Hrvatskog filmskog saveza, održane 28. prosinca 1992. godine.

Ad - 2.

Gospodin Stjepko Težak upoznao je nazočne o zakonskoj obvezi usklađivanja 
Statuta Hrvatskog filmskog saveza sa Zakonom o tehničkoj kulturi, a prema 
odredbama kojeg postojeće organizacije tehničke kulture su dužne to učiniti 
do 23. veljače 1994. godine. Naravno, u skladu sa Zakonom vrši se i 
preregistracija udruge kod nadležnog organa.

Prijedlog Statuta kojeg su zastupnici primili u materijalima za sjednicu bio je 
na raspravi Izvršnog odbora koji je konstatirao sljedeće: Prijedlog Statuta u 
odnosu na Statut Hrvatskog filmskog saveza (koji je usvojen na sjednici 
Skupštine Hrvatskog filmskog saveza 18. prosinca 1992.) sadržajno je isti, osim 
u preambuli Statuta u kojoj se poziva na članke Zakona o tehničkoj kulturi iz 
1993. godine.

U ostalim člancima Statuta Hrvatskog filmskog saveza radi se samo o 
terminološkom usklađivanju sa Zakonom kao što npr. u članku 1. stoji:

"Hrvatski filmski savez (u daljnjem tekstu: Savez) strukovno je udruženje 
organizacija ...". U Prijedlogu Statuta riječ "organizacija” se zamijenjuje 
riječju "udruga".

Zaključak: Jednoglasno je usvojen tekst prijedloga Statuta Hrvatskog filmskog 
saveza.

Ad - 3.

Gospodin Težak naglasio je da je Izvješće za izvršenje programskih sadržaja 
Hrvatskog filmskog saveza u 1993. godini, kronološko nizanje izvršenog 
programa i uz 4 godišnja broja biltena Saveza daje potpunu sliku stanja u 
cjelokupnoj djelatnosti Saveza. U odnosu prema kulturi, školstvu i tehničkoj 
kulturi.

U raspravi o Izvješću sudjelovali su: Vjekoslav Majcen, urednik biltena 
Saveza, govorio je o koncepciji biltena, Željko Balog, naglasio je članstvo 
Saveza u UNICA-i, uspostavljanje komunikacija na međunarodnom planu, 
međunarodne nastupe, usprkos ograničenju financijskih sredstava.

Zaključak: Jednoglasno je usvojeno Izvješće o izvršenju programskih sadržaja 
Hrvatskog filmskog saveza u 1993. godini.

Ad - 4.

Gospođa Maja Zegnal u ime Nadzornog odbora u cijelosti je pročitala zapisnik 
o pregledu materijalno-financijskog poslovanja Hrvatskog filmskog saveza u 
1993. godini (zapisnik se prilaže ovom zapisniku).

Zaključak: Jednoglasno se prihvaća Izvješće Nadzornog odbora s predloženim 



prijedlozima prema zapisniku Nadzornog odbora.

Ad - 5.

Zaključak: Jednoglasno se usvaja ZAVRŠNI RAČUN HRVATSKOG FILMSKOG 
SAVEZA ZA 1993. GODINU (završni račun u prilogu).

Ad - 6.

Zaključak: U cijelosti se prihvaća Prijedlog programskih sadržaja s 
financijskim pokazateljima za 1994. godinu uz obvezu i zaduženje Izvršnog 
odbora da nakon što će raspolagati s podacima o raspoloživim financijskim 
sredstvima iz programa odredi prioritete i donese financijski plan prema 
dogovorenim kriterijima.

Ad - 7.

U točki OSTALA PITANJA zastupnik Milivoj Labudić postavio je upit o 
financiranju programa za hendikepiranu djecu, a Biljana Cakić, informirala je 
prisutne o razmjeni programa putem SUNCOKRETA.

Sjednica je završila s radom u 14,30.

Zapis nj k pripremila.

Broj: 07-38/1-94.

Predsjedavajući sjednici.
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